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Ang Grøntvedt søknad
Hei! 

Vi er en familie på 6 som har bodd på Uthaug i 8år nå. Her trives vi godt. De siste årene har vi merket mere og oftere
tungtransport. Her vi bor er det 50 sone. Bilene fra Grøntvedt Pelagic AS kjører IKKE i 50km/t, men heller helt opp i
80km/t. 

Vi har 3 barn (snart 4) som går til og fra skolebussen hver morgen og ettermiddag. Den minste går i 1.klasse. Vi er
svært redde for lastebilene som suser forbi barna våre i hverdagen. Hvis Grøntvedt får innvilget denne søknaden, vil
det bli mere lastebiler som ferdes her. Barnas vei til skolebussen, og ellers ferdsel på egen hånd vil bli veldig
innskrenket. Vi må være med barna hvor de skal gå på grunn av tungtrafikken. Det er mye utenlandske sjåfører som
kjører, og de bryr seg lite om at det går små barn ved veien. 

Uthaug er en plass for alle, barnefamilier, enslige og pensjonister. Vi ønsker å fortsette å ha det fint her ute. Denne
utbyggingen vil ødelegge det fine vi har igjen av utsikt, da dette bygget og piper vil prege ganske mye av havna. 

Så kommer vi til utslipp og lukt. Selv om det er lagd en analyse for dette, så er det dog mye, svært mye vind her ute
på Uthaug. Det vil da si at vi kommer til å få denne lukta over hele Uthaug. Vi er positiv til utvikling i industrien, men
ikke når det går på bekostning av utsikt, trygghet og trivsel pga lukt og utslipp. 

Vi på Uthaug har allerede vært i omfattende prosesser ift forsvaret, nå må vi også bare godta en enda større fabrikk
med utslipp, lukt, mindre utsikt og mindre trygghet for oss i trafikken. Jeg setter meg svært kritisk til at fabrikken er
igang med byggingen, og at vi som bor her og som blir berørt ikke har noe vi skulle ha sagt. 

Skal vi sette helse og trivsel på spill igjen. 

Nei takk til at denne søknaden godkjennes! 

Mvh Janne sandvik-skavdal 
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